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Ojczysty – dodaj do ulubionych / Ciekawostki językowe

Metallica, Vetica, Konica, Gothic,
Rolic…

Nazwy zakończone w temacie na -c-
odczytywane jako [k] odmieniamy
z zachowaniem litery c, ale tylko w tych
przypadkach zależnych, w których literze tej
odpowiada głoska [k] lub [c]. Jeśli w wersji
graficznej po tematycznym -c- pojawia się litera
-i- sygnalizująca zmiękczenie i wymowę [k’], to
musimy zapisać daną formę fonetycznie, czyli
zamienić -c- na -k-. W odmianie rzeczowników
żeńskich taka wymiana występuje
w dopełniaczu, a w odmianie rzeczowników
męskich – w narzędniku. Poprawnie zatem:  
Metallica [metal’ika], Metalliki [metal’ik’i],
Metallice [metal’ice], Metallicę [metal’ikę],
z Metallicą [z_metal’iką], o Metallice
[o_metal’ice];  
Vetica [wet’ika], Vetiki [wet’ik’i], Vetice
[wet’ice], Veticę [weti’kę], z Veticą [z_wet’iką],
w Vetice [w_wet’ice]; 
Konica [końika], Koniki [końik’i], Konice
[końice], Konicę [końikę], Konicą [końiką],
o Konice [o_końice]; 
Gothic [got’ik], Gothica [got’ika], Gothicowi
[got’ikow’i], Gothik [got’ik], z Gothikiem
[z_got’ik’iem], w Gothicu [w_got’iku]; 
Rolic [rol’ik], Rolica [rol’ika], Rolicowi
[rol’ikow’i], Rolic [rol’ik]; z Rolikiem
[z_rol’ik’iem], o Rolicu [o_rol’iku]. 
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